
Entrevista amb...
JO A Q U IM  

CLARÀ i ESTANYOL

xerrada 
esportiva

És la nostra intenció que també tingui cabuda 
en aquest butlletí una pàgina esportiva. Cada mes, 
intentarem portar un personatge que representi 
alguna institució esportiva a Sant Feliu de Guíxols.

Aquest és el cas del nostre invitat d'aquest mes, en Quim Clarà. Ell és, des 
d'aquest estiu, el president de la Penya Esport. Al voltant d'una taula, com no, varem 
parlar dei present i del fu tur, d'una Penya Ésport fundada el 1978. ” La principal condició 
per que jo  fós president va ser que es quedés el qui hi havia com a vicepresident ” . Així és la 
Penya Ésport, on els 11 membres de junta i molts col·laboradors poden fer jugar a 
fu tbol a 5 equips i a més de 100 nanos. ’ L ’escola de futbol que hem posat en funcionament 
aquest any, és un pas endavant per crear jugadors a Sant Feliu’ ’ ens diu en Quim, i 
nosaltres afegim que ja és hora de que es faci el que els altres no han sabut fer.

A fortunadam ent sembla que s'han solucionat problemes importants, ” SÍ, les 
relacions que tenim ara amb el Guixols i el Vilartaques són molt bones".

Aquest és el present de la Penya Esport, el fu tu r ens l'explica en Quim 
mateix, "volem  fer una assemblea per qué el soci (uns 3 5 0 ), doni el vot de confiança o de 
censura a la nova junta, per parlar d ’augmentar la quota en 1 .0 0 0  ptes. (actualment són 1 .0 00

Etes. anuals). També volem acabar de montar l ’escola de futbol, i fer dos equips més de 
eniamins i alevins federats, i al final de temporada donar com a premi a tots els jugadors una 

petita excursió.

Així és el present i el fu tu r de la Penya Esport, cada dia amb més equips. És 
l'hora d'acabar la nostra xerrada amb Joaquim Clarà. Gràcies i endavant.
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